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Wat brengt ons 2016? 
 

at zouden wij allemaal 
graag willen weten. Zeker 

in deze tijd vol spanning en on-
zekerheid. Het lijkt wel, dat hoe 
dichter men bij het einde van 
een jaar komt en er een nieuw 
jaar op het punt staat te begin-
nen, er een gevoel heerst dat er 
meer onrust om ons heen is 
dan gewoonlijk. 
Nog anderhalve 
week als ik dit 
schrijf en wij leven 
in het jaar 2016.  
 

Als ik nakijk wat ik 
zoal heb geschreven 
voor de eerste 
Nieuwsbrieven van 
een jaar, lijkt het er 
telkens op, alsof wij 
ons concentreren op wat niet goed 
gaat en ons al zorgen maken over 
wat de toekomst zal brengen. 
“Wat de toekomst brengen moge” 
en wat er verder volgt, velen van 
u zullen zich deze woorden herin-
neren uit hun jeugd en ook daar-
na. Zijn wij soms niet te somber 
over de ontwikkelingen die gaande 
zijn? Natuurlijk kunnen wij er niet 
omheen over wat plaatsvindt. Alle 
recente gebeurtenissen van aan-
slagen en de voorzorgsmaatrege-
len die genomen worden om na-
righeid te voorkomen. Maar ook 
wantrouwen ten opzichte van an-
deren, andere bevolkingsgroepen, 
andere gewoonten en omgangs-
vormen. Vluchtelingen die in gro-
ten getale Europa binnen komen. 
Het is o zo verwarrend. Zeker ook 
de media, maar ook de gemakke-
lijke communicatie die wij met 
elkaar hebben, kunnen bijdragen 
tot een negatief wereldbeeld. De 
hype van het willen brengen van 
nieuws, kan er toe leiden dat on-

doordacht wordt gecommuniceerd 
en verkeerde conclusies worden 
getrokken. Overigens neemt dit 
niet weg dat wij in een onrustige 
tijd leven. Dit geldt ook op econo-
misch terrein en hoe wij met de 
ontwikkeling van het klimaat om-
gaan. Grote economische en finan-
ciële belangen staan op het spel. 
Wat prevaleert? Onze aarde of 
misschien wel de overdreven be-

langen en verlangens 
van multinationals en 
politieke machtheb-
bers. Wij als individue-
le mensen, zijn slechts 
kleine radertjes binnen 
dit spektakel van on-
rust en economische 
belangen. Dit neemt 
niet weg dat ook klei-
ne radertjes kunnen 
bijdragen – door de 

manier van leven en denken – om 
tot veranderingen in de maat-
schappij te komen. Bewust worden 
om goed met onze wereld om te 
gaan, zorg voor het klimaat, maar 
ook wederzijds open te staan voor 
een ander en te begrijpen wat die 
ander bedoelt en doet. Misschien 
somberen wij te veel en is er nog 
een mooie toekomst, zeker als wij 
daar allemaal aan proberen mee te 
werken. Verschillen van mening 
zullen er altijd zijn, maar luisteren 
naar elkaars argumenten en naar 
oplossingen zoeken, kan veel 
spanning wegnemen. Wij moeten  
er maar 
op ver-
trouwen, 
dat ook 
de politi-
ci en 
wereld-
leiders  
dit ook weten. Zelf denk ik dat wij 
vertrouwen mogen hebben in wat 
de toekomst brengen moge!

D 



Nieuwsbrief CDA Purmerend, januari 2016   2 

Tot slot nog het volgende: 
et idee is ontstaan om met 
de leden van onze afdeling 

van het CDA een bezoek aan de 
Eerste en Tweede Kamer te 
brengen.  
 

 
 

Zo’n bezoek houdt in een rond-
leiding door het gebouw van 
beide kamers en na afloop een 
gesprek met een Kamerlid van 
het CDA. Het ligt in de bedoeling 
dit te organiseren in april of mei. 
Als u het interessant vindt om 
mee te gaan kunt u dit bij voor-
keur melden aan het secretari-
aat van onze afdeling via mail-
adres sjoeky.brak@gmail.com 
Bij voldoende belangstelling zal 
een datum voor dit bezoek 
worden afgesproken en wordt u 
daar zo spoedig mogelijk over 
geïnformeerd. 
Ik wens u een voorspoedig en 
gezegend 2016. 
 

Jan Schuuring,  
voorzitter 

 

 
 

Programma begroting 
2016 – 2020 

 

ijdens de gemeenteraads-

vergadering van 4 en 5 

november 2015 is de program-

mabegroting 2016 – 2020 be-

sproken. Zoals gebruikelijk 

werd begonnen met de alge-

mene beschouwingen. Daarbij 

krijgt elke politieke partij de 

gelegenheid in maximaal 5 

minuten zijn toekomstvisie 

voor het voetlicht te brengen. 

Hieronder vindt u de bijdrage 

van Eveline Tijmstra, fractie-

voorzitter van het CDA in de 

gemeenteraad van Purmerend.  

De redactie 

Geacht college, raadsleden, 
mensen op de publieke tri-
bune en kijkers thuis,  
 

ij begrotingen gaat de 
discussie vaak over 

geld. Maar de belangrijkste 
uitdagingen die op dit mo-
ment voor ons liggen gaan 
niet over geld. Die gaan over 
de vraag: Hoe krijgen we 
het voor elkaar dat mensen 
daadwerkelijk naar elkaar 
luisteren? Hoe kunnen we 
ons weer verbazen over de 
mening van een ander, om 
vervolgens te denken: mis-
schien zit hier wel iets in. 
Of: zo heb ik het nog nooit 
bekeken. De uitdagingen 
van nu gaan ook over de 
vraag: hoe zorgen we er met 
elkaar voor dat Purmerend 
een fijne stad blijft om in te 
wonen.  
 

ijn algemene beschouwin-
gen zullen dan ook niet 

gaan over geld. Bij de kaderno-
ta heeft het CDA al aangegeven 
dat wij nieuw beleid in deze 
onzekere tijd niet verantwoord 
vinden. Nieuw beleid betekent 
investeren en de ruimte daar-
voor ontbreekt op dit moment. 
Gelukkig lijkt het tij te keren en 
ziet het er nu naar uit dat deze 
ruimte er volgend jaar wel is. 
Dan zouden wij graag wat doen 
aan het verbeteren van het 
onderhoud aan de openbare 
ruimte en de hoeveelheid on-
kruid in de stad.  
 

e discussies van de afgelo-
pen weken over het wel of 

niet bieden van opvang staat 
iedereen nog vers in het ge-
heugen. En met dit in het ach-
terhoofd gaan mijn algemene 
beschouwingen over de volgen-
de twee onderwerpen:  
 

1. Luisteren naar elkaar  
2. Barmhartigheid  

 

Luisteren naar elkaar  
en van de belangrijkste 
uitdagingen voor onze de-

mocratie ligt in de vraag hoe we 
de publieke ruimte vorm kun-
nen geven als plaats waar ver-
schillen mogelijk zijn, zonder 
dat die verschillen ons verlam-
men of ons elkaar de hersens 

doen inslaan. Spreken en luiste-
ren zijn hierbij essentieel. En dit 
echte naar elkaar luisteren heb ik 
de afgelopen weken verschrikke-
lijk gemist in Purmerend.  
Eén van de oorzaken hiervan is 
de toegenomen invloed van 
media op het politieke speel-
veld. Het ad hoc commentaar 
op twitter of facebook is razend 
snel, maar lang niet altijd afge-
wogen en met onvoldoende 
context. Ik ben geschrokken 
van de omgangsvormen die ik 
de laatste weken gezien heb. 
Ze dragen niet bij aan een op-
lossing van het probleem. Tege-
lijkertijd moeten we oppassen 
dat we legitieme zorgen niet 
wegzetten als racistische waan-
beelden van domme mensen.  
 

 
 

Eveline tijdens de 
algemene beschouwingen 

 

Dat doet geen recht aan de 
zorgen die er daadwerkelijk 
zijn. Maar ik vind het de laatste 
tijd wel moeilijk om door de 
verpakking heen naar de ach-
terliggende boodschap te luiste-
ren. Het lijkt wel alsof bij grote 
problemen radicale uitspraken 
horen. Maar is dat ook zo?  
Misschien is het beter grote 
woorden te beantwoorden met 
kleine daden. Bijvoorbeeld door 
op zoek te gaan naar draagvlak 
en ruimte voor kleinschalige 
opvang in onze stad.  
 

Barmhartigheid 
et CDA heeft barmhartig-
heid hoog in het vaandel 

staan. Barmhartigheid betekent 
niet alleen dat we mensen die 
in nood verkeren helpen, maar 
ook dat we moeten proberen te 
voorkomen dat mensen in 
noodsituaties terecht komen. 
Het standpunt van onze Tweede 
Kamerfractie sluit daar op aan, 
want natuurlijk is het beter als 
vluchtelingen binnen de eigen 

H 

T 

B 

M 

D 

E 

H 



 

 

voor meer informatie zie: www.purmerend.cda.nl Nieuwsbrief CDA Purmerend, januari 2016 3

regio kunnen worden opgevan-
gen. Dat voorkomt veel, door 
onder andere mensensmokke-
laars veroorzaakte, ellende. Op 
internationaal niveau moet er 
dan ook alles aan gedaan wor-
den om zo snel mogelijk een 
veilige thuishaven te bieden, 
zodat vluchten geen noodzaak 
meer is.  
Zover is het echter nog niet en 
dat betekent dat er vluchtelin-
gen naar Nederland komen. Het 
CDA vindt dat Purmerend haar 
verantwoordelijkheid moet dur-
ven nemen. Het gaat hier om 
mensen die vanwege oorlog en 
onderdrukking hun land hebben 
verlaten. Wij zien het als onze 
humanitaire plicht om deze 
mensen hulp en onderdak te 
bieden.  
 

egelijk beseffen we ons dat 
een samenleving niet onbe-

perkt en zonder voorwaarden 
vluchtelingen kan blijven op-
nemen. Er is een risico op ver-
dere toenemende tegenstellin-
gen in onze samenleving. Want 
hoe barmhartig is het als ie-
mand die al jaren op een 
wachtlijst staat voor een wo-
ning, nog veel langer moet 
wachten omdat vluchtelingen 
ook recht hebben op fatsoenlij-
ke huisvesting? 
 

De komst van meer vluchtelin-
gen is niet de oorzaak van dit 
probleem. De lange wachtlijsten 
waren er al. Wel maakt het 
vraagstuk van de vluchtelin-
genopvang de problemen op de 
huizenmarkt nog meer zicht-
baar. Het CDA ziet het als haar 
opdracht en verantwoordelijk-
heid om hier wat aan te doen. 
We zijn daarom blij met de ac-
tieve rol die het college hierin 
op dit moment pakt.   
 

Tot slot 
et CDA is een partij van de 
samenleving.  

 

 
 

We kunnen Purmerend ook al-
leen beter maken als we bereid 
zijn dit samen te doen.  

En zoals bij zoveel dingen ligt 
de basis hiervoor in het naar 
elkaar willen luisteren en open 
staan voor andere meningen. U 
raakt namelijk niets kwijt als u 
dit doet, integendeel zo worden 
de beste ideeën geboren! Als 
we zo naar elkaar luisteren en 
elkaar zien wordt er meer waar 
en kunnen we samen meer 
waarmaken. 
 

Eveline Tijmstra, fractie-
voorzitter CDA Purmerend 

 

Opvang van vluchte-
lingen in Purmerend 
 

et vluchtelingenvraagstuk 
is een groot Europees en 

misschien wel wereldwijd pro-
bleem. Nederland en Europa 
moeten een manier vinden om 
daar op de lange termijn een 
antwoord op te vinden.  
Om de grote toestroom van 
vluchtelingen in Nederland op 
te vangen heeft het Centraal 
Orgaan Asielzoekers (COA) op-
vangcapaciteit in gemeenten 
nodig. Het CDA vindt dat wij als 
gemeente Purmerend de morele 
plicht hebben tijdelijke opvang 
te bieden. Deze mensen moe-
ten geholpen worden en de 
menselijke waardigheid moet 
centraal staan vanuit solidariteit 
en verantwoordelijkheid. Tege-
lijkertijd hebben wij ook een 
verantwoordelijkheid om zorgen 
van Purmerenders serieus te 
nemen. Het is nodig om geen 
overhaaste beslissingen te ne-
men en goed te luisteren, om 
zo de belangen van iedereen 
goed af te kunnen wegen.  
De afgelopen maanden is in 
Purmerend veel gesproken over 
wat we als stad wel en niet 
zouden kunnen doen. Aan de 
raad werd een besluit gevraagd 
over verschillende vormen van 
opvang. Hieronder vindt u het 
standpunt van de fractie in het 
vluchtelingendebat over de ver-
schillende vormen opvang. 
 

Crisisopvang 
p de korte termijn is dat 
nodig om de vluchtelingen 

op te vangen. We laten nie-
mand in de kou staan. Daarom 
zijn we voorstander van het 

bieden van crisisopvang in 
Purmerend als het COA deze 
vraag bij de gemeente Purme-
rend neerlegt.  
 

 
 

Dit gaat dan om opvang zoals 
geboden is in Monnickendam in 
de sporthal voor de duur van 72 
uur tot maximaal 1 week.  
 

Realiseren kleinschalige 
noodopvang  

et CDA is voorstander van 
het realiseren van klein-

schalige noodopvang voor ca. 
200 mensen verspreid over alle 
wijken van Purmerend. Klein-
schalige opvang kan rekenen op 
veel meer draagvlak onder de 
inwoners van Purmerend. We 
willen dat het college het ge-
sprek aangaat met alle partijen 
en de inwoners vanuit de vraag 
wat er mogelijk is. Samen met 
D66 heeft het CDA hiervoor 
tijdens de raadsvergadering een 
amendement ingediend.  
 

Versnelde huisvesting  
statushouders 

et college stelt voor om ca. 
50 statushouders versneld 

tijdelijke opvang te bieden in de 
leegstaande vleugel in het Jaap 
van Praaghuis.  
 

 
 

Het CDA vindt dit een goed 
voorstel. Door het versneld 
uitplaatsen van statushouders, 
ontstaat ruimte in bestaande 
asielzoekerscentra voor de op-
vang van nieuwe vluchtelingen. 
Er zitten op dit moment 13.000 
vluchtelingen met een verblijfs-
vergunning in de AZC die op 
een woning wachten. Wat het 
CDA betreft zou als tijdelijke 
oplossing ook gekozen kunnen 
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worden om meerdere personen 
in één woning te plaatsen.  
 

Asielzoekerscentrum 
e hebben op dit moment 
onvoldoende informatie 

om de belangen van iedereen 
voldoende af te kunnen wegen. 
 

 
 

Het gaat om grootschalige meer 
permanente opvang. Wij kun-
nen de gevolgen van een der-
gelijk besluit op dit moment 
niet overzien. Een dergelijk 
besluit verdient een betere en 
meer grondige voorbereiding. 
Samen met D66 dienden we 
een amendement in om de op-
tie van de Baanstee-Noord ver-
der uit te werken en door te 
laten rekenen. Met 15 stemmen 
voor en 20 stemmen tegen 
heeft dit voorstel het niet ge-
haald. Het oorspronkelijk voor-
stel van het college vonden wij 
onvoldoende onderbouwd en de 
voorgestelde locaties niet ge-
schikt. We hebben dan ook te-
gen dit besluit gestemd.  
 

CDA fractie 
 

Meerijden op  
de ambulance  
 

n de gemeenteraad komt 
het thema veiligheid vaak 

aan bod. Hoewel de gemeen-
teraad niet verantwoordelijk 
is voor de ambu-
lancedienst, wor-
den in de raad wel 
besluiten geno-
men die raakvlak-
ken hebben. Bij-
voorbeeld de aan-
leg van het ver-
brede fietspad aan 
de Van IJsendijk-
straat, voor de 
aanrijroute van de 
ambulance. Reden 
voor de CDA-
fractie om in de 
praktijk te ervaren wat het 
werk van het ambulanceper-
soneel inhoudt. Fractievoor-

zitter Eveline Tijmstra draai-
de een dienst mee en schreef 
hierover het volgende ver-
slag:    
 

Op een zaterdagmiddag meld ik 
mij bij de ambulancepost en 
maak ik kennis met de chauf-
feur en de verpleegkundige met 
wie ik een dienst mee mag 
draaien. Ik krijg een ambulan-
cepak aangemeten, waar ge-
lukkig een hesje met de letters 
‘stagiaire’ overheen gaat. Zon-
der enige medische kennis of 
zelfs maar een EHBO diploma 
ben ik bang dat mensen mij 
tijdens de dienst zien als een 
verpleegkundige en dingen aan 
mij gaan vragen. De letters 
‘stagiaire’ bevallen mij wel.  
Ik krijg uitleg over het werk van 
het ambulancepersoneel en 
vraag mijn nieuwe collega’s het 
hemd van het lijf. Dan komt de 
eerste melding. We mogen ie-
mand van het ene ziekenhuis 
naar het andere ziekenhuis ver-
voeren. Een rustig ritje met een 
oude dame die haar heup ge-
broken heeft en gedurende de 
hele rit voor een gezellig 
praatje zorgt. Dat het ook an-
ders kan merk ik tijdens de 
spoedritten die volgen. Ik ben 
onder de indruk van de rijvaar-
digheid van de chauffeur en 
verbaas mij soms over hoe pa-
niekerig het verkeer reageert 
op een ambulance met sirenes 
en zwaailichten, met het gevolg 
dat auto’s alleen maar meer in 
de weg rijden.  
Ik maak een dienst mee met 
veel verschillende soorten ritten. 

 

De rit die het meeste indruk op 
mij gemaakt heeft gaat over 
iemand die een beroerte heeft 

gekregen en die we twee keer in 
de ambulance vervoeren.  
Eerst van huis naar het Water-
landziekenhuis en later op de 
avond met spoed naar het AMC.  
Omdat het ’s avonds laat is, is 
het AMC helemaal uitgestorven. 
Terwijl mevrouw geholpen 
wordt door een team van artsen 
moet haar echtgenoot in een 
uitgestorven hal wachten. Al-
leen. Ik maak een praatje met 
meneer, totdat het ambulance-
personeel uit de ruimte van 
mevrouw komt en mij gebaart 
om mee te gaan. 

 
ambulance logo 

 

Het doet me pijn om iemand in 
deze situatie moederziel alleen 
achter te laten in een stil en 
kaal ziekenhuis. Zeker als ik 
achteraf van het ambulanceper-
soneel hoor dat de kans dat 
mevrouw ooit nog naar huis 
gaat nihil is. Ook deze situaties 
horen bij het werk. Nog geen 
tien minuten later rijden we al 
weer op de weg, wachtend op 
de volgende melding.   
Gedurende de hele dienst zie ik 
van dichtbij wat voor een goed 
werk het ambulancepersoneel 
doet. Het teamwork tussen de 

chauffeur en de ver-
pleegkundige. De vele 
kleine dingen die een 
chauffeur moet weten 
over het gebied waar 
hij rijdt: bruggen, bus 
sluizen, toegangsco-
des van verkeerspaal-
tjes, wegafzettingen, 
hobbels in de weg 
waar je omheen moet 
rijden en ga zo maar 
door. Alles om de pa-
tiënt een zo goed mo-
gelijk vervoer te bie-

den. Geweldig hoe deze men-
sen hun werk doen.  

Eveline Tijmstra 
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Permanent of tijdelijk? 
 

urmerend kent een lan-
ge wachttijd voor (huur) 

woningen. Als de woonde-
batten ons de laatste tijd 
één ding hebben laten zien, 
dan is het wel dat de be-
hoefte aan een huis onver-
minderd groot is. Met soms 
schrijnende gevallen als 
voorbeeld: een starter die 
uit huis moet omdat de situ-
atie thuis niet meer leefbaar 
is. Of ouders die gaan schei-
den waarbij de vertrekkende 
ouder in de buurt van zijn 
kinderen wil blijven wonen. 
Voor deze specifieke groe-
pen zouden tijdelijke wonin-
gen (soort container wonin-
gen die snel en voor maxi-
maal 10 jaar kunnen worden 
neergezet) een oplossing 
kunnen zijn. Deze woningen 
waar men, met behoud van 
inschrijvingsduur, tijdelijk 
(bv een jaar) kan wachten 
op een meer permanente 
oplossing. 
 

e CDA-fractie gelooft in 
tijdelijke woningen. Het 

lost namelijk een acuut pro-
bleem op voor een groep men-
sen die nu dringend een woning 
nodig hebben. Daarnaast lijkt 
het dat er een behoefte ont-
staat naar compactere woon-
eenheden. Door nu tijdelijke 
woningen te realiseren, kunnen 
wij een oplossing bieden voor 
een acuut probleem en ander-
zijds ervaren of er ook op de 
langere termijn behoefte is aan 
dit type woningen.  
 

e vraag voor het CDA blijft, 
waar kunnen wij deze tij-

delijke woningen realiseren. Op 
verzoek van de raad heeft het 
college hier onderzoek naar 
gedaan. Hierbij kwamen de Vu-
rige Staart en het Drontermeer 
als meest geschikte locaties uit 
de bus. Tijdens de vergadering 
van de commissie SOB (9 de-
cember 2015) vroeg het college 
de partijen om een mening over 
deze locaties en tijdelijke wonin-
gen in zijn algemeenheid. Wat de 
CDA-fractie betreft heeft de loca-
tie de Vurige Staart de voorkeur. 
De bedoeling is om hier op het 

P&R-terrein naast de McDonalds 
tijdelijke woningen te realiseren.  
 

 
 

P&R-terrein naast de McDonalds 
 

Het huidige P&R terrein wordt 
nagenoeg niet gebruikt en hoe-
wel de locatie niet meteen in 
een woonwijk ligt, zijn de 
meeste voorzieningen binnen 
handbereik. Voor het CDA een 
prima locatie, waar misschien 
meer tijdelijke woningen kun-
nen komen dan door het college 
is voorgesteld. 
 

e tweede locatie, het Dron-
termeer in de Purmer Zuid, 

ligt voor ons moeilijker. Duidelijk 
is voor het CDA dat deze locatie 
uitermate geschikt is voor wo-
ningbouw. Wat wij ons daarbij 
wel afvragen is of wij hier ook 
tijdelijke woningen willen bou-
wen. Moet je wel experimente-
ren in een compacte woonwijk? 
Het antwoord van de CDA-
fractie is ‘nee’. Als wij namelijk 
ter plaatse kijken dan past het 
fysiek prima, maar vragen wij 
ons af of het vanuit esthetische 
oogpunt ook wenselijk is. Op de 
locatie stond een tijdelijk 
schoolgebouw voor bijna 18 jaar 
en nu willen we weer een nieuw 
‘tijdelijk’ gebouw neer zetten. Je 
kunt je afvragen ‘wat is tijdelijk’. 
Het CDA vindt dat de buurt dui-
delijkheid verdient. 
 

 
 

Terrein bij het Drontermeer 
 

Wij vinden het belangrijk om 
naar inwoners te luisteren, ze-
ker als zij met realistische al-
ternatieve plannen komen. De 
bewoners begrijpen namelijk 
dat er behoefte is aan woningen 
en dat dit een geschikte locatie 

is. Het enige wat zij vragen is 
om te kiezen voor permanente 
woningen. Hierdoor is er nu een 
momentum om samen met de 
buurt nieuwbouw plannen te 
realiseren op deze mogelijke 
inbrei-locatie. Rede voor het 
CDA om niet te kiezen voor 
tijdelijke maar permanente wo-
ningen op deze locatie. 
 

n de commissie SOB hebben 
wij gezegd dat het CDA be-

grijpt dat er behoefte is aan 
tijdelijke woningen. We zien de 
noodzaak daarvan terdege in. 
Tegelijkertijd weten we niet hoe 
groot die behoefte daadwerke-
lijk is. Wat het CDA betreft, 
kiezen we nu voor tijdelijke 
woningen op de locatie Vurige 
Staart en starten we tegelijker-
tijd met de benodigde planolo- 
gische pro-
cedure voor 
permanente 
bebouwing 
op het Dron-
termeer. 
 

Pascal Verkroost, raadslid 
 

Speerpunten (1) 
 

a de Gemeenteraads-
verkiezingen in 2014 

heeft de fractie het initiatief 
genomen om na te denken 
over de vraag hoe wij als 
CDA in de Gemeente politiek 
onze identiteit nog beter 
kunnen uitdragen. Bij het 
innemen van standpunten 
ten aanzien van voorstellen 
vanuit het college van B en 
W, wil je je standpunt kun-
nen toetsen aan voor het 
CDA kenmerkende speer-
punten. Wat zijn die speer-
punten of wat zijn de ken-
merken van je beleid om tot 
soms wel moeilijke beslis-
singen te kunnen komen?  
 

In ons verkiezingsprogramma 
van 2014 staan onze ideeën en 
ambities over een aantal the-
ma’s. Maar de vraag die de frac-
tie zich nu stelde was waaraan 
zijn we als CDA herkenbaar.  
Daartoe heeft de fractie in sa-
menwerking met het bestuur en 
onze wethouder een professio-
nele trainer gevraagd ons de 
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cursus ‘Fractie in Topvorm’ 
(FIT) te geven.  
De cursus leider stelde als doel 
de vraag te beantwoorden: Wie 

 zijn we en 
wat betekent 
dat. Om die 

vraag te 
beantwoor-
den moest 
een ieder 

minimaal vijf 
kenmerken noteren, die je zelf 
belangrijk vond en kenmerkend 
voor het CDA. De antwoorden 
werden bijeen gezet op het 
bord en toen bleek al dat we 
vele onderwerpen van groot 
belang achtten bij het nemen 
van (politieke) beslissingen, 
want er kwamen zo 13 verschil-
lende antwoorden naar voren. 
De cursusleider leerde ons ech-
ter dat we ons nu moesten rich-
ten op het kiezen van drie voor 
ons meest belangrijke thema’s 
die als kenmerkend CDA speer-
punten benoemd konden wor-
den. Dat ging op democratische 
wijze: een ieder mocht op vijf 
favoriete thema’s zijn stem uit-
brengen. Ook konden we elkaar 
daarna bevragen over de keuzes 
die gemaakt werden. Twee dui-
delijk veel voorkomende ken-
merkende punten waren chris-
telijke waarden (1) en sociaal 
(2). Als derde kenmerkend punt 
werden we het – na verdere dis-
cussie – ook eens: samen (3). 
 

ls vervolg op de cursus is 
er binnen fractie en bestuur 

verder nagedacht hoe we de 
drie genoemde speerpunten 
verder inhoud kunnen geven. In 
komende nieuwsbrieven willen 
we u informeren over de verdere  
uitwerking van 
deze drie the-
ma’s, die we in 
de loop van 
2015 bespro-
ken hebben.  
Dank daar-
voor in het 
bijzonder aan  
Dirk Olsthoorn, die de discussie 
stukken voor ons heeft voorbe-
reid, zodat we op efficiënte wij-
ze deze kenmerken verder kon-
den concretiseren. 

Jan Dorrepaal, bestuurslid 

Werkbezoek aan  
De Graaf Afvalbeheer 

 

p 18 november jl. 
bracht een afvaardiging 

van bestuur en fractie een 
interessant werkbezoek aan 
De Graaf Afvalbeheer op de 
Baanstee in Purmerend.  
Het bedrijf is specialist in af-
valmanagement; afvalverwer-
king, afvalinzameling en afval-
recycling in Zaanstreek-
Waterland gericht op diverse 
afvalstromen. De aankoop van 
de voormalige, naastgelegen 
pand van de Stadsverwarming 
biedt nieuwe mogelijkheden 
voor het familiebedrijf. Waar de 
bedrijfsactiviteiten nu verdeeld 
zijn over drie locaties op de 
Baanstee, zal straks alles vanaf 
één bedrijfsterrein opereren. 
 

 
 

Directeur Peter de Graaf leidde 
de CDA-ers met enige trots 
rond over de diverse locaties. 
“In de tijd dat mijn vader nog 
actief was, keek men ons min 
of meer met de nek aan. Het 
ging om inzameling van lompen 
en oud papier”, aldus de Graaf. 
De genoemde restanten be-
hoorden tot het afvalputje van 
de maatschappij. Nu zijn afval-
stoffen grondstoffen. Het bedrijf 
wordt gerespecteerd en be-
kroond voor hun innovatieve en 
streng gecertificeerde bedrijfs-
voering. 
Men kan bij de Graaf Afvalbe-
heer terecht voor onder andere 
metaalverwerking, karton- en 
papierverwerking, plasticver-
werking, bedrijfsafval verwer-
ken. Daarnaast kunnen bedrij-
ven ook terecht voor alles wat 
met archief en data te maken 
heeft, te denken aan vernieti-
ging, opslag en digitalisering.  
Trots is de bedrijfsleiding ook 
op het personeel, ruim 60 men-
sen. Door de laagdrempeligheid 
van een hoeveelheid werk-
zaamheden, heeft het bedrijf 

plaats voor laaggeschoold per-
soneel en mensen met een af-
stand tot de arbeidsmarkt. Pe-
ter de Graaf  
zou graag 
zien dat er 
soepeler 
wordt om-
gegaan met 
administra-
tieve en 
wettelijke 
obstakels 
om mensen  
aan werk te helpen. Er zijn 
genoeg mensen zonder werk 
en we kunnen mensen plaat-
sen, maar door allerlei om-
standigheden lukt het soms 
niet. Dat stoort. 
Waar ook hard aan gewerkt kan 
worden is de samenwerking 
tussen de diverse bedrijven die 
zich in de regio bezighouden 
met de verwerking van restma-
teriaal. Er worden volgens De 
Graaf nog veel te veel ineffici-
ente transportbewegingen ge-
maakt om materiaal aan en af 
te voeren. Ook hier geldt dat 
vaste contracten en regelgeving 
in de weg staan.  
De CDA-delegatie heeft aange-
boden om een vinger aan de 
pols te houden en daar waar 
politiek mogelijk mee te denken 
over simpele oplossingen. 
 

Annemiek Nuijens, 
 commissielid 

 

Onderhoud van de 
openbare ruimte  
 

e openbare ruimte is 
belangrijk voor het CDA. 

De afgelopen jaren is er fors 
bezuinigd op het beheer van 
de openbare ruimte.  
 

 
 

Het resultaat hiervan wordt 
inmiddels zichtbaar in onze 
mooie stad. Het CDA be-
grijpt dat we nog steeds in 
financieel moeilijke tijden 
zitten, maar vindt tegelijk 
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Jan Dorrepaal  

Dirk Olsthoorn 
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ook dat we op deze wijze 
niet verder kunnen. 
 

et verbeteren van het on-
derhoudsniveau betekent 

echter investeren en de ruimte 
daarvoor ontbreekt. Volgend 
jaar ziet het CDA echter wel 
financiële ruimte. Bij de kader-
nota 2017, met regelmaat de 
midterm review genoemd, ma-
ken we de tussenstand op van 
deze bestuursperiode. Waarbij 
op basis van de door de coalitie 
opgesteld wensenlijst een af-
weging wordt gemaakt waar 
aan we de beschikbare midde-
len gaan uitgeven. Veel van 
deze onderwerpen zijn belang-
rijk, toch vindt het CDA dat er 
op deze lijst in ieder geval een 
belangrijke punt ontbrak en dat 
is het verbeteren van het kwali-
teitsniveau van de openbare 
ruimte. 
Het liefst zouden wij daarbij 
zien dat het onderhoudsniveau 
binnen de gehele gemeente 
stijgt van matig (C niveau) naar 
ruim voldoende (B niveau) en 
voor sommige gebieden zelfs 
naar goed (A niveau). 
 

 
 

Dit vraagt echter jaarlijks om 
een extra investering van meer 
dan een miljoen. 
Geld dat we nu en ook volgend 
jaar gewoonweg niet hebben. 
Daarom diende het CDA een 
wijzigingsvoorstel in dat de fo-
cus legt op het verhogen van 
het kwaliteitsniveau in het cen-
trum, de doorgaande wegen en 
de wijkcentra. Bij de begro-
tingsbehandeling is het door het 
CDA ingediende wijzigingsvoor-
stel met ruime meerderheid 
aangenomen. Hierdoor staat het 
verbeteren van het kwaliteitsni-
veau openbare ruimte op de 
agenda voor de kadernota 2017. 
 

Pascal Verkroost, raadslid 

CDA maakt zich zor-
gen over aanvullend 
openbaar vervoer 
 

e afgelopen tijd hebben 
ons verontrustende sig-

nalen bereikt over de kwali-
teit van het aanvullend open-
baar vervoer in Purmerend.  
 

 
 

Het aanvullend openbaar ver-
voer is bedoeld voor mensen 
die niet in staat zijn om zelf-
standig met het regulier open-
baar vervoer te reizen. Onder 
andere mensen met een ver-
standelijke of lichamelijke be-
perking en bejaarden maken 
gebruik van het aanvullend 
openbaar vervoer. In de prak-
tijk betekent dit vaak dat deze 
groep gebruik maakt van de 
taxi van ETS, die in Purmerend 
zorg draagt voor het aanvullend 
openbaar vervoer. 
De afgelopen tijd stapelen inci-
denten zich op. Taxi’s die niet 
komen of veel te laat komen 
waardoor de zwemclub of de 
gymclub niet of veel te laat 
bezocht kon worden. Reden 
voor de fractie om vragen te 
stellen aan het college of deze 
problemen bekend zijn en of 
het college bereid is om te ko-
men tot een oplossing van dit 
probleem.  
In de beantwoording van de 
vragen geeft het college aan 
hierover in gesprek te zijn ge-
weest met ETS, dat de inciden-
ten vooral plaatsvonden in de 
maanden september tot en met 
half oktober en dat verschillen-
de bedrijfsmatige redenen hier-
aan ten grondslag liggen die 
inmiddels zijn opgelost. Hoewel 
de beantwoording van de vra-
gen bemoedigend klinkt voor de 
toekomst, zien we in de praktijk 
nog steeds dat er incidenten 
plaatsvinden. Reden voor de 

fractie om dit in het begin van 
het nieuwe jaar opnieuw aan te 
kaarten bij het college. Aanvul-
lend openbaar vervoer voorziet 
voor een kwetsbare doelgroep 
in een basisbehoefte. Het is 
daarom van groot belang dat 
mensen er van op aan kunnen 
dat de taxi’s op tijd rijden.  
 

Dirk Olsthoorn, commissielid  
en Eveline Tijmstra, raadslid  

 

Van het bestuur 
 

Overleden 
dhr. P.J. Meerkerk, Bernard 
Zweerstraat 160, 1443 TK P’end 
 

Bijeenkomsten 

• ALV CDA Purmerend: 14 
maart 2016. Spreker: Pieter 
Heerma, Tweede Kamerlid 
voor het CDA 
 

 
 

• Openbare vergadering CDA 
Purmerend: 18 april 2016 

• CDA-NH: nieuwjaarsreceptie 
op vr 15 januari 2016 van 
16.00 – 19.00 uur in Aals-
meer, Linnaeuslaan 2 

• Landelijk CDA, De Dag van de 
Afdeling: za 19 maart 2016 

• Zaterdag 11 juni 2016, Par-
tijcongres, met de lijsttrek-
kerverkiezing voor de Twee-
de Kamerverk. in 2017 

• Zaterdag 10 september 
2016 CDA1000, landelijke 
bijeenkomst ter voorberei-
ding op het verkiezingspro-
gram 2017 

 

Kopij voor 29 maart sturen 
naar kees.paul@upcmail.nl 
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